
 

Zápis z jednání zastupitelstva obce 1 

 

Zápis z jednání zastupitelstva obce 

  

 

1 Zahájení 

1.1 Organizační opatření 

Starosta T. Snopek navrhl za zapisovatele Vnislava Konvalinku a za ověřovatele zápisu Michala Knora  

a Miroslava Stříbrného. 

 

Usnesení 19/21/1.1: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Vnislava Konvalinku a za 

ověřovatele zápisu Michala Knora a Miroslava Stříbrného. 

 

Hlasování 

Pro: (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Jiří Krátký, Tomáš Přibyla, Jan Valenta, 

Vojtěch Musil, Michal Knor Proti: (0), Zdržel se (0) 

 

1.2 Program zasedání 

Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn. T. Snopek navrhl doplnění 
programu do bodu Různé „Aktualizace vyhlášky 3/2013“, „Věcná břemena“, „ Pečovatelská služba“, „ 
Zápis do obecní  kroniky za rok 2018“, „Návrh a volba inventurní komise“, „ Seznámení se 

Jednání číslo 21/2019 

Datum, čas 2. 12. 2019 od 19:00 

Místo Hlásná Třebaň, budova Obecního úřadu 

Přítomni (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Jiří Krátký, Tomáš 

Přibyla, Jan Valenta, Michal Knor, Vojtěch Musil 

Omluveni (1) Kateřina Gregorová 

Hosté ()  

Zápis zapsal Vnislav Konvalinka 

Ověřovatelé zápisu Michal Knor, Miroslav Stříbrný  
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s rozpočtem svazku obcí Třemole a regionu Dolní Berounka“, „ Odměny zaměstnancům OÚ“, „ Nákup 
notebooku na OÚ“.  
 

Program zasedání: 

• Zahájení 

• Návrh rozpočtu na rok 2020  
• Dodatek č. 1 ke smlouvě s městem Řevnice – Městská policie  

• Revize pojistné smlouvy majetku obce 

• Nákup svozového prostředku  

• Návrh na odpis pohledávek 

• Různé 
o Aktualizace vyhlášky 3/2013  
o Věcná břemena   
o Pečovatelská služba  
o Zápis do obecní kroniky za rok 2018  
o Návrh a volba inventurní komise   
o Seznámení se s rozpočtem svazku obcí Třemole a regionu Dolní Berounka 
o Odměny zaměstnancům OÚ 
o Nákup notebooku na OÚ 

 

Usnesení 19/21/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program zasedání. 

 

Hlasování: Pro: (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Jiří Krátký, Tomáš Přibyla, 

Jan Valenta, Vojtěch Musil, Michal Knor, Proti: (0), Zdržel se (0) 

 

 

2 Návrh rozpočtu pro rok 2020 

 
Návrh: Předseda finančního výboru Miroslav Stříbrný přednesl návrh rozpočtu na rok 2020. Zastupitelé 

se podrobně seznámili s příjmy i výdaji navrženými v jednotlivých paragrafech rozpočtu. Upřesnili 

odhad některých položek rozpočtu. Navrhli takto navržený rozpočet vyvěsit na úřední desce a předložit 

zastupitelstvu k závěrečnému schválení na veřejném zasedání dne 19. 12. 2019 v České hospodě. 

 

Zastupitelstvo bere na vědomí navržený rozpočet obce na rok 2020, který bude vyvěšen na úřední 

desce obce a předložen ke schválení zastupitelstvem na veřejném zasedání dne 19. 12. 2019 v České 

hospodě. 

3 Dodatek ke smlouvě s městem  Řevnice-MP Řevnice 

 

Návrh: Na minulém zasedání č. 20/2019 ze dne 18.11. 2019 zastupitelé odsouhlasili rozšíření hodin 

služby MP Řevnice z 10 hod týdně na 14 hod. týdně. Zastupitelům byl předložen dodatek č.1 
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k veřejnoprávní smlouvě uzavřené mezi městem Řevnice a obcí Hlásná Třebaň k zajišťování činností 

podle zákona o obecní policii. Po krátké diskusi byl navržený dodatek schválen. 

 

 

Usnesení 19/21/03: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň souhlasí se zněním dodatku č.1 k veřejnoprávní 

smlouvě uzavřené mezi městem Řevnice a obcí Hlásná Třebaň k zajišťování činností podle zákona 

o obecní policii a pověřuje starostu obce jeho podpisem. 

 

Hlasování: Pro: (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Jiří Krátký, Tomáš Přibyla, 

Jan Valenta, Vojtěch Musil, Michal Knor, Proti: (0), Zdržel se (0) 

 

4 Revize pojistné smlouvy 

 
Přesunuto na další zasedání zastupitelstva.   

   

5 Nákup svozového prostředku 

 
Přesunuto na další zasedání zastupitelstva.   

 

6 Řešení pohledávek 

 
Návrh: Zastupitelstvu byl předložen seznam nedobytných pohledávek za poplatky v celkové výši      18 

600,- Kč, které je vhodné již odepsat a vyvést z účetnictví obce. Tento krok byl doporučen auditory 

obce. Zastupitelstvo projednalo předložený seznam a diskutovalo, které pohledávky se mohou odepsat 

a které požaduje dále vymáhat. Shoduje se na odepsání všech pohledávek za poplatky uvedených 

v předloženém seznamu. Celkově se nám již podařilo vymoci historické pohledávky ve výši 159 990 Kč 

 

Usnesení 19/21/06: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje odpis všech pohledávek za poplatky 

uvedených v předloženém seznamu v celkové výši   18 600,- Kč . 

 

Hlasování: Pro: (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Jiří Krátký, Tomáš Přibyla, 

Jan Valenta, Vojtěch Musil, Michal Knor, Proti: (0), Zdržel se (0) 
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7   Různé 

7.1  Aktualizace obecně závazné vyhlášky č.3/2013 

Návrh: Místostarosta p. Konvalinka provedl analýzu nákladu na svoz a likvidaci veškerých odpadů 

s propočtem výše poplatků podle objemu popelnic, tak, aby tyto poplatky pokryly polovinu 

předpokládané ztráty v roce 2020.  Analýza byla podrobně prodiskutována a zastupitelé nakonec 

navrhli zvýšení poplatků v roce 2020. Návrh zvýšení poplatků za svoz odpadu pro občany vychází z výše 

poplatků v roce 2019 (jsou stejné od roku 2013) a snaží se zvýhodnit občany, kteří produkují méně 

odpadu a snaží se třídit. Navíc doplnilo svoz odpadu popelnice 110 litrů 1x měsíčně. Stát připravuje 

nový zákon o odpadech s razantním nárůstem skládkovacího poplatku.  Zvýhodněni budou ti, kteří 

budou zvyšovat míru třídění odpadu. Zastupitelé pověřili místostarostu obce přípravou dokumentu, 

který vysvětlí problematiku likvidace odpadů a bude obsahovat odhad nákladů na jednotlivé druhy 

odpadů v roce 2020. 

 

Místostarosta V. Konvalinka dále prezentoval návrh vyhlášky č.2/2019 o poplatku za komunální 

odpad, do které bylo zahrnuto zvýšení poplatků za svoz komunálního odpadu dle analýzy. 

 

 

Usnesení 19/21/7.1: Zastupitelstvo obce schvaluje návrh vyhlášky č.2/2019 o poplatku za komunální 

odpad s tím, že doje ke zvýšení poplatků za sběr, svoz a likvidaci odpadů v roce 2020 v této výši:      

    popelnice 70 litrů, 1x za týden     1 150 Kč 

    popelnice 70 litrů, 1x za dva týdny       630 Kč 

    popelnice  110 litrů, 1x za týden    1 950 Kč 

    popelnice  110 litrů, 1x za dva týdny       990 Kč 

    popelnice   2x 110 litrů, 1x za týden    3 400 Kč 

    chaty    14 pytlů, nebo známka 14 vývozů      790 Kč 

    popelnice   110 litrů, 1x za měsíc       550 Kč 

 

Hlasování: Pro: (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Jiří Krátký, Tomáš Přibyla, 

Jan Valenta, Vojtěch Musil, Michal Knor, Proti: (0), Zdržel se (0) 

 

Unesení19/21/7.1.1: Zastupitelstvo schvaluje nové ceny za svoz a likvidaci odpadů pro fyzické a 

právnické osoby, jež při své nevýrobní činnosti produkují odpad podobný komunálnímu: 

popelnice 1100 litrů, 1x za týden                19 500 Kč 

    popelnice 700 litrů, 1x za týden    11 500 Kč 

popelnice 110 litrů, 1x za týden          4000 Kč 

 

Hlasování: Pro: (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Jiří Krátký, Tomáš Přibyla, 

Jan Valenta, Vojtěch Musil, Michal Knor, Proti: (0), Zdržel se (0) 
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7.2 Věcná břemena 

Návrh: Zastupitelé projednali návrh smlouvy o zřízení věcného břemene služebnosti inženýrské sítě   

k pozemku parc. č. 942, ostatní plocha ostatní komunikace v k. ú. Hlásná Třebaň (vodovodní přípojka 

k pozemku parc. č. 938 (ulice Pod Svahem) v k. ú. Hlásná Třebaň, investor pan Ing. Viktor Povýšil, trvale 

bytem: Kouřimská 2309/20, 130 00 Praha 3.  

 

Usnesení 19/21/7.2: Zastupitelstvo obce schvaluje návrh smlouvy o zřízení věcného břemene 

služebnosti inženýrské sítě   k pozemku parc. č. 942, ostatní plocha ostatní komunikace v k. ú. Hlásná 

Třebaň ( vodovodní  přípojka k pozemku parc. č. 938 (ulice Pod Svahem) v k. ú. Hlásná Třebaň, investor  

pan Ing. Viktor Povýšil, trvale bytem: Kouřimská 2309/20, 130 00 Praha 3.  

 

Hlasování: Pro: (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Jiří Krátký, Tomáš Přibyla, 

Jan Valenta, Vojtěch Musil, Michal Knor , Proti: (0), Zdržel se (0) 

 

 

7.3  Pečovatelská služba 

Návrh: Středočeský kraj vyhlásil 2 kolo dotačního řízení na pečovatelskou službu  pro rok 2019. Naše 

žádost byla přijata a získali jsme dotaci ve výši 23 600,- Kč. Středočeským krajem byl zaslán Dodatek č. 

1 k veřejnoprávní smlouvě o dotaci/příspěvku na poskytování sociální služby. Zastupitelé nemají 

námitek k  navrženému dodatku č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o dotaci/příspěvku na poskytování 

sociální služby v roce 2019. 

Obec Hlásná Třebaň má uzavřenu smlouvu o poskytování pečovatelské služby s Městysem Karlštejn, 

kterou je nutné aktualizovat. Naše právní kancelář zpracovala nový návrh smlouvy. Základ smluvního 

mechanismu vychází z dosavadní spolupráce mezi obcí Hlásná Třebaň a městysem Karlštejn, zejména 

v ohledu hrazení nákladů. Zároveň s ohledem na minimalizaci rizik pro Hlásnou Třebaň, jakožto 

poskytovatele pečovatelské služby, jsou zahrnuty alespoň základní podmínky, za kterých bude 

pečovatelská služba poskytnuta, kde je zdůrazněna především existence závazku mezi poskytovatelem 

pečovatelské služby a jejím příjemcem. 

Zastupitelé nemají námitek k  navržené smlouvě mezi obcí Hlásná Třebaň a městysem Karlštejn. 

 

Dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o dotaci/příspěvku na poskytování sociální služby. 

 

Usnesení 19/21/7.3.1: Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č.1 k veřejnoprávní smlouvě o 

dotaci/příspěvku na poskytování sociální služby mezi obcí Hlásná Třebaň a Středočeským krajem a 

pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

 

Hlasování: Pro: (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Jiří Krátký, Tomáš Přibyla, 

Jan Valenta, Vojtěch Musil, Michal Knor , Proti: (0), Zdržel se (0) 

 

 

Smlouva o poskytování pečovatelské služby mezi obcí Hlásná Třebaň a městysem Karlštejn. 
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Usnesení 19/21/7.3.2: Zastupitelstvo obce schvaluje návrh Smlouvy o poskytování pečovatelské služby 

mezi obcí Hlásná Třebaň a městysem Karlštejn a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

 

Hlasování: Pro: (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Jiří Krátký, Tomáš Přibyla, 

Jan Valenta, Vojtěch Musil, Michal Knor , Proti: (0), Zdržel se (0) 

 

7.4 Zápis do kroniky obce za rok 2018 

Návrh: Kronikářka obce zaslala návrh zápisu do kroniky obce za rok 2018.  Zastupitelé návrh projednali 

a vznesli pouze drobné připomínky, které byly zapracovány do textu. 

 

Usnesení 19/21/7.4: Zastupitelstvo obce schvaluje návrh zápisu do kroniky obce za rok 2018.   

Hlasování: Pro: (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Jiří Krátký, Tomáš Přibyla, 

Jan Valenta, Vojtěch Musil, Michal Knor , Proti: (0), Zdržel se (0) 

 

 

7.5 Návrh a volba inventurní komise   

Návrh: Starosta obce navrhl složení inventurní komise majetku obce pro rok 2019 takto: Jiří Krátký, 

Tomáš Přibyla, Tomáš Hanč, Vnislav Konvalinka 

 

Usnesení 19/21/7.5: Zastupitelstvo obce schvaluje toto složení inventurní komise majetku obce pro 

rok 2019: Jiří Krátký, Tomáš Přibyla, Tomáš Hanč, Vnislav Konvalinka 

 

Hlasování: Pro: (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Jiří Krátký, Tomáš Přibyla, 

Jan Valenta, Vojtěch Musil, Michal Knor , Proti: (0), Zdržel se (0) 

 

7.6 Seznámení se s rozpočtem svazku obcí Třemole a regionu Dolní 

Berounka 

Návrh: Starosta obce předložil zastupitelům návrhy rozpočtů svazku obcí Třemole a regionu Dolní 

Berounka. Zastupitelé nemají námitek. 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

7.7 Odměny zaměstnancům OÚ 

Návrh: Starosta obce navrhl vyplatit zaměstnancům obce jako odměnu jeden měsíční plat. Jedná se o 

administrativní pracovnice Kateřinu Smoterovou a Janu Pecharovou, pracovnici v sociálních službách  

Věru Barchánkovou a obecního pracovníka  Martina Autratu. 
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Usnesení 19/21/7.7: Zastupitelstvo obce schvaluje vyplatit zaměstnancům obce, administrativním 

pracovnicím Kateřině Smoterové a Janě Pecharové, pracovnici v sociálních službách Věře 

Barchánkové a obecnímu pracovníkovi Martinu Autratovi jako odměnu jeden měsíční plat. 

 

Hlasování: Pro: (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Jiří Krátký, Tomáš Přibyla, 

Jan Valenta, Vojtěch Musil, Michal Knor , Proti: (0), Zdržel se (0) 

 

7.8 Nákup notebooku na OÚ 

Návrh: Starosta obce navrhl zakoupit na OÚ počítač pro potřeby starosty, neboť dosud využívá pro 

obecní potřeby svůj soukromý notebook.  

 

Usnesení 19/21/7.8: Zastupitelstvo obce schvaluje nákup počítače pro potřeby starosty. 

 

Hlasování: Pro: (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Jiří Krátký, Tomáš Přibyla, 

Jan Valenta, Vojtěch Musil, Michal Knor , Proti: (0), Zdržel se (0) 

 

 

Příští jednání zastupitelstva 

Ověřovatelé:                          
     Ing. Michal Knor        .…………………………………………….. dne ……………………… 

 
 
 
 
                         Ing. Miroslav Stříbrný       …………………………………………………dne ……………………... 
 
 
 
 
           Starosta:   Ing. Tomáš Snopek      …………………………………………………dne …………………….. 

Jednání číslo 22/2019 

Datum, čas 19.12.2019 

Místo Hlásná Třebaň, budova restaurace Česká hospoda  

Zapisovatel: Michal Knor 

 

 


